Spring 2017

 HELLO TO ALL/  BONJOUR A TOUS

 We are soliciting your attendance to your upcoming get together which is scheduled for May 17th 2017 at your usual spot
Bistro 12 located on 32nd avenue in Lachine.   
 As you know, the success in such a rendez-vous is directly linked to your attendance.  Your planning committee has been seriously looking at the need of such grouping giving that our get togethers are showing a serious decline in attendance.
Should we be meeting only once a year, continue on as is or maybe even look as disbanding……  Only the members can collectively come up with the answers.  By showing up at our upcoming event you will be expressing your interest in seeing us continue or bring some suggestions to the group as to our future meets.  We need your inputs. 
 So it is a date to meet on May 17th 2017 at Bistro 12 in Lachine at 1130 hours.  We really want to see you all.
 Your committee
 Do not omit to visit the www.cp-pensioners.com
 
 Nous sollicitons votre présence lors de notre prochaine rencontre prévue pour le 17 mai 2017 qui aura lieu à notre lieu habituel
Le Bistro 12 situé sur la 32 ième Avenue à Lachine.
 Comme vous le savez, le succès de cette rencontre est directement lié à votre présence. Votre comité de planification étudie sérieusement les besoins de telle rencontre vu que la participation montre une sérieuse décroissance.
 Devrions nous tenir une rencontre seulement 1 fois par an, continuer comme le présente ou peut-être se dissoudre……  Seuls les membres peuvent arriver à une réponse. Par votre présence vous démontrez un intérêt à ce que ces rencontres soient maintenues et vous pourrez apporter  des suggestions au groupe pour nos rencontres futures.  Nous avons besoin de vos suggestions.
 
Donc, nous vous attendons mai le 17 2017 au Bistro 12 de Lachine à  1130 heures. Nous voulons vraiment vous voir.
 Votre comité.
 Visitez le site www.cp-pensioners.com
